

基督教宣道會錦綉幼兒學校通告 (第 21 / 22-39 號)

有關 2022 年 2 月及 3 月幼小班學費安排事宜

敬啟者：

因應第五波疫情於社區蔓延嚴重影響幼兒在校進行實體課，另也影響幼兒及家長生活作息，在面對疫情艱難時刻，經校董會同意下，校方決定幼小班學生 2 月及 3 月學費減半。由於早前部分家長於 2 月 7 日經自動轉賬形式繳交 2 月學費。懇請各幼小班家長如未繳交 2 月份之學費，於 2 月 14 日至 21 日到 E 座繳交 2 月學費全費(共 \$3030)，3 月份則不需要繳交學費。有關 4 月後學費安排則留意教育局面授課程安排再呈交校董會商討，敬希各位家長體諒及垂注。

此致

各幼小班家長

基督教宣道會錦綉幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 2 月 11 日

C. & M. A. Fairview Park Nursery School Notice(21/22-39)
The tuition fee arrangement for class N in February and March 2022

11th February, 2022

Dear Parents :

In response to the spread of the fifth wave of the epidemic in the community, it has seriously affected children's learning in school, and also affected the daily life of children and their parents. In the face of the difficult time of the epidemic, with the approval of the school board, the school decides to reduce tuition fees for February and March by half of N Class. As some parents paid the tuition fees for February through automatic transfer on 7th February. We kindly request parents of all kindergarten classes who have not paid the tuition fees for February to be paid from February 14 to 21. Pay the full tuition fee in February (\$3030 in total) at Block E, and do not need to pay the tuition fee in March. Regarding the tuition fee arrangement after April, please pay attention to the curriculum arrangement of the Education Bureau and submit it to the school board for discussion. I hope that parents will understand and pay attention.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal

基督教宣道會錦綉幼稚園通告 (第 21 / 22-39B 號)

有關全日班學費及膳食費安排事宜

敬啟者：

因應第五波疫情於社區蔓延嚴重影響幼兒在校進行實體課，另也影響幼兒及家長生活作息，在面對疫情艱難時刻，經校董會同意下，校方決定 2 月份或未能上課之月份不收取全日班學生的膳食費。由於早前部分家長於 2 月 7 日經自動轉賬形式繳交 2 月學費及膳食費。懇請各全日班家長如未繳交 2 月份之學費及膳食費，於 2 月 14 日至 21 日到 E 座繳交 2 月學費全費(共\$198)及膳食費(共\$480)，全日班學生所收取之膳食費作於恢復實體課訂購學生該月膳食之用。若然本年度教育局持續宣佈停止實體課，有關已收取之膳食費將於 7 月安排退款，以上各項，敬希各位家長體諒及垂注。

此致

各全日班家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 2 月 11 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-39B)
The tuition and meal fee arrangement for whole-day class

11th February, 2022

Dear Parents :

In response to the spread of the fifth wave of the epidemic in the community, it has seriously affected children's learning in school, and also affected the daily life of children and their parents. In the face of the difficult time of the epidemic, with the approval of the school board, the school decided to February or the month when classes are not available. There is no meal fee for whole-day class students. As some parents paid the tuition and meal fees for February through automatic transfer of funds on 7th February. All parents of whole-day classes are kindly requested to pay the tuition and meal fees from February 14 to 21, pay the full tuition fee for February (\$198 in total) and meal fee (\$480 in total) in Block E. The meal fee charged by whole-day class students will be used for resuming face-to-face classes and ordering students' meals for the month. If the Education Bureau continues to announce the suspension of face-to-face classes this year, the meal fee that has been collected will be refunded in July. For the above, I hope that parents will understand and pay attention.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal